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مجلس حقوق الإنسان
الدورة الثالثة والثلاثون 
الفريق العامل المعني بالاستعراض الدوري الشامل 

مملكة بوتان

بيان دولة الكويت 
يلقيه
المستشار/ سعد عبدالعزيز المهيني 


جنيف 8 مايو 2019
السيد الرئيس، 
يرحب وفد بلادي بوفد مملكة بوتان ويشكره على إعداد التقرير الوطني محل المراجعة، وعلى الاستعراض الخاص به. 
ويثني على الجهود التي بذلت في مجال حقوق الإنسان، منذ استعراضها الدوري الشامل في جولته الثانية، ومكنت من تحقيق الأهداف التي تسهم في حماية وتعزيز حقوق الإنسان على كافة الأصعدة .. فقد اتخذت مملكة بوتان تدابير تشريعية ووضعت ونفذت خطط ومبادرات وطنية تسمح بالارتقاء بحقوق الإنسان، وتساعد في القضاء على الفقر الذي تعانيه الدولة. 
السيد الرئيس،
دعما، للجهود التي تقوم بها مملكة بوتان في مجال حقوق الإنسان، نوصي بالآتي:
أولاً: دعوة المجتمع الدولي لدعم حكومة بوتان في تحقيق برامجها المتعلقة بحقوق الإنسان.    
ثانياً: مواصلة العمل مع آليات مجلس حقوق الإنسان. 
في الختام، نأمل أن تحصد مشاركة بوتان في الاستعراض الدوري الشامل، التوفيق والنجاح. 
وشكرا. 


The 33th session of the UPR working group 
Review of Bhutan
8 May 2019
Statement by Saad Al-Muhainy - Counsellor
Mr president,
[bookmark: _GoBack]Kuwait welcomes the delegation of the Kingdom of Bhutan and would like to convey its thanks for the preparation of the national report.
The delegation of the State of Kuwait commends the efforts made in the field of human rights since the second round of its universal periodic review, which has enabled the implementation of goals that protect human rights at all levels and help to eradicate poverty in the Kingdom of Bhutan.
Mr president,
In support of the Kingdom of Bhutan efforts in human rights field, we recommend the following:
First: Call upon the international community to support the Government of Bhutan in its human rights programs.
Second: Continue working with the mechanisms of the Human Rights Council.
In conclusion, we hope that Bhutan's participation in the UPR will be successful.
Thank you.
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